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Luis Enrique w końcu mógł zejść z boiska z uśmiechem. Jego Roma odniosła

pierwsze zwycięstwo w sezonie, które może okazać się przełamaniem po niezbyt

dobrych występach. Trener Romy udzielił po meczu tradycyjnie kilku wywiadów. Oto

część wypowiedzi...

 

Luis Enrique dla Sky Sport

Pierwsze twoje zwycięstwo w Serie A. Jesteś zadowolony?

- Jestem zadowolony, gdyż wygraliśmy z zespołem który utrudniał grę. Cierpieliśmy,

jednak jestem zadowolony ze wszystkich.

Piłka grana w drugiej połowie przypomina tą Luisa Enrique?

- To piłka każdego trenera. Granie piłką i zdobywanie goli. W pierwszej połowie

ciężko było strzelić, gdyż wszyscy gracze byli świeży.

Końcówka mogła być poprowadzona lepiej?

- Bez wątpienia. Dziś jednak mieliśmy wiele chęci na zwycięstwo i nieco strachu

podobnie jak w meczu ze Sieną. To bardzo ważne zwycięstwo zwłaszcza gdyż

przyszło po tak trudnym tygodniu.

Widzieliśmy Osvaldo nieco bardziej skierowanego do środka. Zawodnik

odnajduje się lepiej w tej roli?

- Dziś wieczorem graliśmy w sposób szybszy niż w ostatnim spotkaniu. Pamiętam,

że również w poprzednich meczach mieliśmy dobre posiadanie piłki, jednakże

musimy się poprawić, gdyż to posiadanie powinno umożliwić nam stwarzanie

większej liczby okazji do zdobycia goli. Byli świetni tak Osvaldo jak i Borini.

Totti wykonał to czego oczekiwałeś?

- Totti to zawodnik inny niż wszyscy. Dziś bardzo się angażował i często uczestniczył

w grze. Jestem szczęśliwy, gdyż gdy on tak gra, zespół go naśladuje.

Dziś wieczorem Totti otrzymywał piłkę w trudnych momentach. Widzisz go

w tej roli?

- W naszej grze ofensywnej Francesco ma całkowicie wolną rękę. Jest inny niż

reszta, może poruszać się, aby otrzymywać piłkę w bardziej niebezpiecznych

momentach.

Co sądzisz o włoskiej lidze?

- Nie widziałem jeszcze wszystkich drużyn, jednak rozumiem, że każdego rywala

można pokonać, nie z łatwością, bo zawsze istnieje ryzyko utraty koncentracji.

Obecnie myślimy o Atalancie, przyszłym rywalu. Chcemy podarować fanom nową

radość.

Odnajdujecie się lepiej grając poza domem?
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- Nie, Olimpico jest piękne. Kibice są bardzo lojalni tym barwom i zawsze dają

wielkie wsparcie.

Luis Enrique dla Rai Sport

Poza wynikiem jesteś również zadowolony z występu?

- Bez wątpienia, mimo że przez ostatnie 10 minut cierpieliśmy na murawie uważam,

że to normalne. Jest chęć zwycięstwa i normalne, że to się zdarza. Dla mnie zespół

zagrał dobry mecz i wynik jest właściwy.

Obawa przed wymknięciem się wygranej?

- Zdarza się to zawsze gdy jest chęć wygranej, jednak jestem optymistą. Uważam,

że zwycięstwo było bardzo ważne i zaufanie rośnie.

Jaki typ piłki chce zaproponować Luis Enrique? Dlaczego De Rossi gra tak

głęboko?

- Nie ma innej takiej drużyny jak Barcelona. Daniele De Rossi gra jako środkowy

pomocnik i jest to idealna rola. Podoba mi się mój zespół i myślę, że się poprawimy.

 

Być może potrzeba lepiej interpretujących grę w środku pola obrońców?

Kjaer próbował w pierwszej połowie, ale nieskutecznie. Potrzeba ci

różnych obrońców o różnej charakterystyce?

- Jestem zadowlolony z mojego zespołu i wszyskich obrońców. Musimy wiele

poprawić. Wiem, że ryzyko istnieje, jednak lubię grać swoje na każdym boisku.

Cassetti jest jedynym, który jeszcze nie grał...

- To jedna z możliwości. Jest to gracz, który może spełniać dwie role, środkowego i

bocznego obrońcy. Jest stuprocentowym profesjonalistą i nadejdzie jego moment.

 

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               2 / 2

http://www.tcpdf.org

